

2.11 食物与餐饮 Food & Beverage

d) 在展会首三天 (4 月 23 - 25 日) , 展馆部分餐饮点的营业时间将延长至 20:00。为避开展会闭馆时的人潮高峰, 雅式建议参展商在展会结束后留在展馆用膳。以下餐厅营业时间将延长至 20:00, 并提供支付定金预定餐厅服务。如参展商在开展期间有预定餐厅的需求, 请至少提前两天与餐厅联系。

In order to avoid the crowds during closing time on the first three days of the exhibition (April 23 - 25), some restaurants at the exhibition center will open until 20:00. Adsale suggests that exhibitors stay at the exhibition center for meals after the exhibition. The following restaurants will open until 20:00 , you can book the restaurants by paying deposit. If you want to book restaurants during period, please contact with the caterers at least 2 days in advance.

餐饮类型		餐饮单位	联系人	电话
中式 Chinese	中餐 Chinese Lunch	欧乐坊 Hola House	毛女士 Ms. Mao	(86) 139 1786 0603
		南陵人家 Nan Ling Ren Jia Restaurant	陈先生 Mr. Chen	(86) 133 1175 2990
		蓝森 LINESUN	管先生 Mr. Guan	(86) 139 1776 8855
	快餐 Fast Food	粤依粤好 YUE NONG YUE HAO	陆女士 Ms. Lu	(86) 136 8553 6025
		大帽山 Tai Mo Shan	严女士 Ms. Yan	(86) 133 8606 6269
西式 Western	快餐 Fast Food	意味餐厅 Gusto Homemade	涂先生 Mr. Tu	(86)13816911791
清真 Halal		耶里夏丽 Yer-shari	张女士 Ms. Zhang	(86) 138 1640 9786

备注：午餐高峰期通常在 12:00 - 13:00，请合理安排就餐时间，错峰就餐。

Lunch peak time is usually between 12:00 and 13:00, please arrange your lunch time reasonably.